

Special List of Canadian Government Publications

Liste spéciale des publications du gouvernement du Canada

May 25, 1990

25 mai 1990

1990 No. 5

1990 n° 5

This list is published for
information only.

Cette liste est publiée à
titre de renseignements
seulement.

ISSN 0700-2882



Printed on paper containing recovered waste.



Imprimé sur du papier contenant des rebuts recyclés.

Canada

KEY TO DISTRIBUTION SYMBOLS

- * Sold by the Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9
- † Distributed by the issuing agency.

ATTENTION

This list is published for information only.

Free publications in the following list are available from the issuing agency only.

Publications sold by the Canadian Government Publishing Centre are marked with an asterisk (*). There is no free distribution of these priced publications, either from the Publishing Centre or from the issuing agency.

Where publications are sold directly by an issuing body or its agent, order information is given in the listings.

Wherever specific addresses are given for obtaining publications, whether the publications are priced or free, these addresses should be used in ordering.

Please order on a separate sheet.

EXPLICATION DES SYMBOLES DE DISTRIBUTION

- * En vente au Centre d'édition du gouvernement du Canada, Approvisionnements et Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9
- † Distribué par l'agence-auteur.

ATTENTION

Cette liste est publiée à titre de renseignements seulement.

Les publications gratuites qui apparaissent dans la liste suivante doivent être commandées directement de l'agence-auteur.

Les publications en vente au Centre d'édition du gouvernement du Canada sont indiquées par un astérisque (*). Il n'y a aucune distribution gratuite de ces dernières, ni du Centre d'édition du gouvernement du Canada, ni de l'agence-auteur.

Lorsque les publications sont vendues directement par une agence-auteur ou par son distributeur, les renseignements pour les commander apparaissent dans les notices bibliographiques.

Quand une adresse est donnée dans une notice bibliographique pour commander une publication, et cela autant pour une publication gratuite que tarifée, veuillez utiliser cette adresse.

Veuillez commander sur une feuille séparée.

SPECIAL LIST OF CANADIAN GOVERNMENT PUBLICATIONS

LISTE SPÉCIALE DES PUBLICATIONS DU GOUVERNEMENT DU CANADA

1990 No. 5
May 25, 1990

Free publications in the following list are available from the issuing Departments only.
Priced publications marked with an asterisk (*) are sold by the Publishing Centre. There is no free distribution of these priced publications either from the Publishing Centre or from the author department. Where priced publications are sold by agencies other than the Publishing Centre, order information is given in the listings.

This list is published for information only.

Please order on a separate sheet.

1990 n° 5
25 mai 1990

Les publications gratuites mentionnées dans la liste suivante doivent être commandées directement du ministère-auteur.
Les publications tarifées marquées d'un astérisque (*) sont en vente au Centre d'édition. Il n'y a aucune distribution gratuite de ces dernières, ni du Centre d'édition, ni du ministère-auteur.
Lorsque des publications tarifées sont distribuées par des agences autres que le Centre d'édition, les renseignements pour les commander sont imprimés avec les notices bibliographiques.

Cette liste est publiée à titre de renseignements seulement.

Commandez sur une feuille séparée, s.v.p.

DEPARTMENTAL PUBLICATIONS PUBLICATIONS DES MINISTÈRES

CANADIAN INSTITUTE FOR INTERNATIONAL PEACE AND SECURITY INSTITUT CANADIEN POUR LA PAIX ET LA SÉCURITÉ INTERNATIONALES

Publications are available from: Canadian Institute for International Peace and Security, 360 Albert Street, Ottawa K1R 7X7.

Les publications signalées ci-dessous sont disponibles à l'Institut canadien pour la paix et la sécurité internationales, 360, rue Albert, Ottawa K1R 7X7.

Les cahiers de l'Institut. Ottawa. 23cm. Cartonné.

8.—**La dissuasion: analyse des paramètres de réussite**, par Richard Ned Lebow et Janice Gross Stein. 1990. 104p. Références, tableaux.

Sommaire: Enigmes conceptuelles.—Répertoire des études empiriques actuelles de la dissuasion.—Programme de recherche visant à mettre à l'épreuve la théorie de la dissuasion.

Données de catalogage avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

Gratuit.

ISBN 0-662-95814-4

†

N° de cat. CC293-3/8F

Occasional papers. Ottawa. 23cm. Paper bound.

8.—**When does deterrence succeed and how do we know?** By Richard Ned Lebow and Janice Gross Stein. 1990. 90p. References, tables.

Contents: Conceptual conundrums.—Existing empirical studies of deterrence.—A research programme to test deterrence theory.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

Gratuit.

ISBN 0-662-17457-7

†

Cat. No. CC293-3/8E

CANADIAN RADIO-TELEVISION AND TELECOMMUNICATIONS COMMISSION CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES

Canadian Radio-television and Telecommunications Commission broadcasting decisions and notices. Semi-weekly. Ottawa. 28cm. Bilingual.

Preprints of decisions and notices of the CRTC published in the Canada gazette, part I.

Vol. 5, Nos. 85-91, 1990.

\$3 per issue. \$200 per year. (Canada)

\$3.60 U.S. per issue. \$240 U.S. per year. (Other countries)

*

Cat. No. BC91-12/5-91

Décisions et avis du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes en matière de radiodiffusion. Deux fois par semaine. Ottawa. 28cm. Bilingue.

Prétriges des décisions et avis publiés dans la Gazette du Canada, partie I.

Vol. 5, n° 85-91, 1990.

3 \$ l'exemplaire. 200 \$ par année. (Canada)

3,60 \$ US l'exemplaire. 240 \$ US par année. (Autres pays)

*

N° de cat. BC91-12/5-91

CONSUMER AND CORPORATE AFFAIRS CONSOMMATION ET CORPORATIONS

Are you heading for consumer bankruptcy? Ottawa, 1989, reprinted 1990. English text, 16p. Illus. 28cm. Paper cover. Bilingual.

"If your debts are not of a business nature, this booklet can help you determine whether or not you have debt problems and whether you are headed for consumer bankruptcy. It also provides guidelines for resolving your difficulties and avoiding them in future."—Page 1.

Free.

ISBN 0-662-56178-3

†

Cat. No. RG64-2/1989

Si vous envisagez la faillite personnelle. Ottawa, 1989, réimprimé 1990. Texte français, 16p. Ill. 28cm. Broché. Bilingue.

«Si votre situation financière vous accable de soucis, la présente brochure, qui s'adresse à celui ou celle qui déclare une faillite non commerciale, vous aidera à savoir si vous avez ou non un problème de dettes. Elle vise à émettre des lignes de conduite afin que vous puissiez résoudre ce problème et éviter qu'il ne se reproduise.»—Page 1.

Gratuit.

ISBN 0-662-56178-3

†

N° de cat. RG64-2/1989

EMPLOYMENT AND IMMIGRATION EMPLOI ET IMMIGRATION

How to find a job in today's market. Ottawa, 1989, reprinted 1990. English text, 52p. Illus., tables. 28cm. Paper bound. Bilingual.

N.B.: Incorrect catalogue number (MP43-167/1989E) and ISBN (0-662-13826-0) printed in this publication.

Free.

ISBN 0-662-56711-0

†

Cat. No. MP43-167/1989

Se trouver un emploi sur le marché du travail d'aujourd'hui. Ottawa, 1989, réimprimé 1990. Texte français, 53p. Ill. 28cm. Cartonné. Bilingue.

N.B.: Numéros de catalogue (MP43-167/1989F) et d'ISBN (0-662-13826-0) incorrects et imprimés dans cette publication.

Gratuit.

ISBN 0-662-56711-0

†

N° de cat. MP43-167/1989

Emploi-avenir, perspectives professionnelles jusqu'à 1995: une perspective. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. 327p. Figures, graphiques, ill. 22cm. Cartonné.

«Vous trouverez des renseignements détaillés sur les possibilités d'emploi présentes et à venir dans toute une série de professions, ainsi que sur l'expérience acquise sur le marché du travail par des diplômés de fraîche date issue de plusieurs domaines d'études.»—Page ii.

Gratuit.

ISBN 0-662-94730-4

†

N° de cat. MP43-181/1989-3F

Job futures, an occupational outlook to 1995: the handbook. Ottawa, 1988, reprinted 1990. 327p. Figs., graphs, illus. 22cm. Paper bound.

"You will find in-depth information on the present and future employment prospects for a host of occupations as well as on the labour market experience of recent graduates from several fields of study." —Page iii.

Free.

ISBN 0-662-15939-X

†

Cat. No. MP43-181/1989-3E

Club de recherche d'emploi: travailler ensemble pour se trouver un emploi. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. Ill. 21×19cm. Dépliant. Bilingue. Gratuit.

ISBN 0-662-55568-6

†

N° de cat. MP43-213/1987

Job finding clubs: working together to find a job. Ottawa, 1988, reprinted 1990. Illus. 21×9cm. Folder. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-55568-6

†

Cat. No. MP43-213/1987

Insurance — Assurance

L'Assurance-chômage hors du Canada: les prestations ordinaires, de maladie, de maternité, d'adoption et à l'âge de 65 ans à l'étranger. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. Texte français, 12p. Ill. 22×9cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-55611-9

†

N° de cat. LU2-81/1988

UI and you: outside Canada: regular, illness, maternity, adoption and age 65 benefits abroad. Ottawa, 1988, reprinted 1990. English text, 12p. Illus. 22×9cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-55611-9

†

Cat. No. LU2-81/1988

Dites à l'Assurance-chômage qui vous avez embauché. Ottawa, 1986, réimprimé 1990. Texte français, 6p. Ill. 22×9cm. Broché. Bilingue. Gratuit.

ISBN 0-662-54650-4

†

N° de cat. LU2-95/1986

Tell UI who you've hired. Ottawa, 1986, reprinted 1990. English text, 6p. Illus. 22×9cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-54650-4

†

Cat. No. LU2-95/1986

ENVIRONMENT CANADA — ENVIRONNEMENT CANADA

Environmental Protection — Protection de l'environnement

Compte rendu, 4^e Colloque sur les substances toxiques, les 4 et 5 avril 1990, Montréal. Ottawa, 1990. 262p. Graphiques, références, tableaux. 23cm. Cartonné. Textes en français ou en anglais.

Conférence parrainée par: L'Association pour la prévention de la contamination de l'air et du sol; Environnement Canada, Conservation and Protection; Gouvernement du Québec, Ministère de l'Environnement; Commission de la santé et de la sécurité du travail.

N.B.: Numéro de catalogue (En40-11/1990F) incorrect et imprimé dans cette publication.

Gratuit.

ISBN 0-662-57403-6

†

N° de cat. En40-11/1990

Proceedings, 4th Conference on Toxic Substances, April 4-5, 1990, Montréal. Ottawa, 1990. 262p. Graphs, references, tables. 23cm. Paper bound. Articles in English or in French.

Conference sponsored by: Air & Waste Management Association, Quebec Section; Environment Canada, Conservation and Protection; Quebec Ministry of Environment; Commission de la santé et de la sécurité du travail.

N.B.: Incorrect catalogue number (En40-11/1990E) printed in this publication.

Free.

ISBN 0-662-57403-6

†

Cat. No. En40-11/1990

FORESTRY CANADA — FORÊTS CANADA

Program review 1988-89: Forestry Canada, Newfoundland and Labrador Region. Ottawa, 1989. 59p. Illus., organization charts, references, tables. 23cm. Paper cover. ISSN 0847-5539.

Available from: Forestry Canada, Newfoundland and Labrador Region, P.O. Box 6028, St. John's, Newfoundland A1C 5X8.

Free.

ISBN 0-662-17483-6

†

Cat. No. Fo41-7/1989E

Forestry Canada: preparing for the future: our strategic plan. Ottawa, 1990. English text, 9p. Tables. 28cm. Spiral binding. Bilingual.

Gratuit.

ISBN 0-662-57461-3

†

Cat. No. Fo42-131/1990

Forêts Canada se prépare à l'avenir: notre plan stratégique. Ottawa, 1990. Texte français, 10p. Tableaux. 28cm. Reliure à spirale. Bilingual.

Gratuit.

ISBN 0-662-57461-3

†

N° de cat. Fo42-131/1990

Forestry Canada: preparing for the future. Ottawa, 1990. 28cm. Folder. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-57529-6

†

Cat. No. Fo42-133/1990

Forêts Canada se prépare à l'avenir. Ottawa, 1990. 28cm. Dépliant. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-57529-6

†

N° de cat. Fo42-133/1990

HEALTH AND WELFARE CANADA SANTÉ ET BIEN-ÊTRE SOCIAL CANADA

Codification ministérielle de la Loi des aliments et drogues et du Règlement sur les aliments et drogues, avec modifications jusqu'au 6 décembre 1989. Ottawa, 1981, réimprimé avec modifications 1990. Tableaux. 28cm. Feuilles mobiles.

59,95 \$ le volume de base. Modifications par commande permanente. (Canada)

71,95 \$ US le volume de base. Modifications par commande permanente. (Autres pays)

†

N° de cat. H41-1/1990F

Departmental consolidation of the Food and Drugs Act and of the Food and Drug Regulations, with amendments to December 6, 1989. Ottawa, 1981, reprinted with amendments 1990. Tables. 28cm. Loose-leaf.

59,95 base volume. Amendments by standing order. (Canada)

\$71,95 U.S. base volume. Amendments by standing order. (Other countries)

†

Cat. No. H41-1/1990E

Health Protection Branch

Direction générale de la protection de la santé

Canada diseases weekly report. Weekly. Ottawa, 28cm. Bilingual. ISSN 0382-232X

Distribution restricted to medical officers of health, public health officers, laboratory workers and other health practitioners in Canada.

Vol. 16, Nos. 14-17, April 7-28, 1990. Pp. 63-84.

Free.

†

Cat. No. H12-21/16-17

Rapport hebdomadaire des maladies au Canada. Hebdomadaire. Ottawa, 28cm. Bilingue. ISSN 0382-232X

Diffusion limitée aux médecins, médecins-hygiénistes, techniciens de laboratoire et autre personnel de la santé.

Vol. 16, n^os 14-17, 7-28 avril 1990. Pp. 63-84.

Gratuit.

†

N° de cat. H12-21/16-17

Health Services and Promotion Branch
Direction générale des services et de la promotion de la santé

Reference guide of funding sources for health research in Canada. Issued by Extramural Research Programs Directorate. Ottawa, 1989. 54p. Tables. 22×28cm. Paper cover.

Free.

ISBN 0-662-17892-0

†

Cat. No. H30-10/1-1989E

N° de cat. SA2-162/1987

Répertoire des sources de financement de la recherche en santé au Canada. Publié par la Direction des programmes de recherche extra-muros. Ottawa, 1989. 56p. Tableaux. 22×28cm. Broché.

Gratis.

ISBN 0-662-96155-2

†

N° de cat. H30-10/1-1989F

LIVESTOCK FEED BOARD OF CANADA
OFFICE DES PROVENDES DU CANADA

Publications are available from: Livestock Feed Board of Canada, P.O. Box 177, Snowdon Station, Montreal, Quebec H3X 3T4.

Les publications signalées ci-dessous sont disponibles à l'Office des provenances du Canada, Case postale 177, Succursale Snowdon, Montréal (Québec) H3X 3T4.

Chronique des grains. Bihebdomadaire. Montréal. 21cm. Tableaux. ISSN 0381-2480
Vol. 21, n° 19, le 30 avril 1990. 17p.
Gratis. † N° de cat. CC223-1/21-19F

Vol. 21, n° 20, le 14 mai 1990. 14p.
Gratis. † N° de cat. CC223-1/21-20F

Grain facts. Bi-weekly. Montreal. 21cm. Tables. ISSN 0381-2472
Vol. 21, No. 19, April 30, 1990. 17p.
Free. † Cat. No. CC223-1/21-19E

Vol. 21, No. 20, May 14, 1990. 14p.
Free. † Cat. No. CC223-1/21-20E

NATIONAL ARCHIVES — ARCHIVES NATIONALES

Guide des sources généalogiques au Canada. Édition revue en août 1987 par Janine Roy. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. 50p. Références. 22×9cm. Broché.

Sommaire: Sources documentaires publiées.—Recensements.—Registres d'état civil.—Documents relatifs aux terres.—Documents de succession.—Archives de l'armée et de la marine.—Archives de l'immigration.—Registres de naturalisation et de citoyenneté.—Sources relatives aux Loyalistes.—Banques de renseignements personnels.—Adresses de quelques dépôts d'archives.

Gratis.

ISBN 0-662-94876-9

†

N° de cat. SA2-42/1988F

Tracing your ancestors in Canada. Revised in 1987 by Janine Roy. Ottawa, 1988 reprinted 1990. 47p. References. 22×9cm. Paper bound.

Contenu: Published sources.—Census records.—Records of births, marriages and deaths.—Land records.—Estate records.—Military and naval records.—Immigration records.—Records of naturalization and citizenship.—Loyalist sources.—Personal information banks.—Addresses of principal archives.

Gratis.

ISBN 0-662-16171-8

†

Cat. No. SA2-42/1988E

Papineau et son temps. Ottawa, 1987, réimprimé 1990. Texte français, 9p. Ill. références. 28cm. Broché. Bilingue.

Données de catalogage avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

Gratis.

ISBN 0-662-55210-5

†

N° de cat. SA2-162/1987

Papineau: his life and times. Ottawa, 1987, reprinted 1990. English text, 9p. Illus., references. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

Gratis.

ISBN 0-662-55210-5

†

Cat. No. SA2-162/1987

Une introduction à la recherche aux Archives nationales du Canada. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. Texte français, 20p. Figure, Ill. 22×10cm. Broché. Bilingue.

Données de catalogage avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

Gratis.

ISBN 0-662-56299-2

†

N° de cat. SA2-169/1988

Introduction to research at the National Archives of Canada. Ottawa, 1988, reprinted 1990. English text, 19p. Fig., Illus. 22×10cm. Paper cover. Bilingual.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

Gratis.

ISBN 0-662-56299-2

†

Cat. No. SA2-169/1988

Rebellion in the Canadas, 1837-1838. Ottawa, 1987, reprinted 1990. English text, 16p. Illus., references. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

Gratis.

ISBN 0-662-55253-9

†

Cat. No. SA2-170/1987

Les rébellions dans les Canadas, 1837-1838. Ottawa, 1987, réimprimé 1990. Texte français, 16p. Ill., références. 28cm. Broché. Bilingue.

Données de catalogage avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

Gratis.

ISBN 0-662-55253-9

†

N° de cat. SA2-170/1987

NATIONAL DEFENCE — DÉFENSE NATIONALE

Down but not out. Ottawa, 1984, reprinted 1990. 205p. Figs., illus. 21×13cm. Paper bound.

"B-GA-217-001/PT-001, Down but not out, is published to serve as a manual of instruction and as a handbook to assist downed aircrew."—Foreword.

Contents: Psychology.—Geography.—Parachute jumping.—First aid.—Shelters.—Signals.—Fire methods.—Hunting and fishing.—Food and water.—Care of equipment.—Travel.—Sea survival.—Desert survival.—Tropical survival.—Knots and splices.

\$13.25 per copy. (Canada)

\$15.90 U.S. per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-11549-2

*

Cat. No. DC3-22/1984E

La survie sous tous les climats. Ottawa, 1984, réimprimé 1990. 243p. Figures, Ill. 21×13cm. Cartonné.

«La B-GA-217-001/PT-002, La Survie sous tous les climats, est à la fois un manuel d'instruction et un guide pour les équipages qui font un atterrissage ou un amerrissage forcé.»—Avant-propos.

Sommaire: Aspects psychologiques de la survie.—La survie dans les diverses régions géographiques.—Le saut en parachute.—Premiers soins.—Abris.—Les signaux.—Les moyens de faire du feu.—La chasse et la pêche.—L'eau et la nourriture.—Utilisation et entretien de l'équipement et de l'habillement.—Les déplacements.—La survie en mer.—La survie dans le désert.—La survie sous les tropiques.—Nœuds et épissures.

13.25 \$ l'exemplaire. (Canada)

15.90 \$ US l'exemplaire. (Autres pays)

ISBN 0-660-91226-0

*

N° de cat. DC3-22/1984F

NATIONAL LIBRARY — BIBLIOTHÈQUE NATIONALE

Canadiana: Canada's national bibliography. Monthly (combined issue for July-August), cumulative indexes. Registers and indexes from 1989 recumulated annually. Ottawa, 1978—. Bilingual. ISSN 0225-3216

Microfiche 11×15cm, 42:1 reduction.

Available from: Canadiana Editorial Division, Cataloguing Branch, National Library of Canada, 395 Wellington Street, Ottawa K1A 0N4.

Contents: Register 1: Canadian imprints.—Register 2: Foreign imprints.—Index A: Authors, titles, series.—Index B: English subject headings.—Index C: French subject headings.—Index D: ISBN.—Index E: ISSN.—Index F: Dewey number.

March, 1990. 006-008, 003, 10, 4, 4, 2, 1, 4 fiches.

†

Cat. No. SN2-1/1990-3-M

April, 1990. 009-011, 004, 14, 5, 5, 3, 1, 5 fiches.

†

Cat. No. SN2-1/1990-4-M

\$108.70 per year for monthly issues. (Canada)

\$130.45 per year for monthly issues. (Other countries)

Canadiana: la bibliographie nationale du Canada. Mensuel (une seule édition pour juillet-août), index cumulatifs. Édition cumulative annuelle de tous les registres et index à partir de 1989. Ottawa, 1978—. Bilingue. ISSN 0225-3216

Microfiche 11×15cm, réduction 42:1.

Disponible à la Division de la rédaction de Canadiana, Direction du catalogage, Bibliothèque nationale du Canada, 395, rue Wellington, Ottawa K1A 0N4.

Sommaire: Régistre 1: Éditions canadiennes.—Régistre 2: Éditions étrangères.—Index A: Auteurs, titres, collections.—Index B: Vedettes-matière anglaises.—Index C: Vedettes-matière françaises.—Index D: ISBN.—Index E: ISSN.—Index F: Indice Dewey.

Mars 1990. 006-008, 003, 10, 4, 4, 2, 1, 4 fiches.

†

N° de cat. SN2-1/1990-3-M

Avril 1990. 009-011, 004, 14, 5, 5, 3, 1, 5 fiches.

†

N° de cat. SN2-1/1990-4-M

108.70 \$ par année pour les éditions mensuelles. (Canada)

130.45 \$ par année pour les éditions mensuelles. (Autres pays)

Canadiana authorities. Base file cumulated quarterly; supplements bi-weekly, cumulative. Ottawa, 1976—. Bilingual. ISSN 0225-1574

Microfiche 11×15cm, 42:1 reduction.

Available from: Canadiana Editorial Division, Cataloguing Branch, National Library of Canada, 395 Wellington Street, Ottawa K1A 0N4.

Supplement, March 7, 1990. Fiches S001-S002.

†

Cat. No. SN2-8/1989-4-3-M

Base file, March 21, 1990. Fiches B001-B085.

†

Cat. No. SN2-8/1990-1-M

Supplement, April 4, 1990. Fiche S001.

†

Cat. No. SN2-8/1990-1-1-M

Supplement, April 18, 1990. Fiche S001.

†

Cat. No. SN2-8/1990-1-2-M

\$102 per year (Canada). \$122.40 per year (other countries).

Canadiana. Vedettes d'autorité. Fichier de base récapitulé tous les trois mois; suppléments cumulatifs toutes les deux semaines. Ottawa, 1976—. Bilingue. ISSN 0225-1574

Microfiche 11×15cm, réduction 42:1.

Disponible à la Division de la rédaction de Canadiana, Direction du catalogage, Bibliothèque nationale du Canada, 395, rue Wellington, Ottawa K1A 0N4.

Supplément, le 7 mars 1990. Fiches S001-S002.

†

N° de cat. SN2-8/1989-4-3-M

Fichier de base, le 21 mars 1990. Fiches B001-B085.

†

N° de cat. SN2-8/1990-1-M

Supplément, le 4 avril 1990. Fiche S001.

†

N° de cat. SN2-8/1990-1-1-M

Supplément, le 18 avril 1990. Fiche S001.

†

N° de cat. SN2-8/1990-1-2-M

102 \$ par année (Canada). 122.40 \$ par année (autres pays).

NATIONAL MUSEUMS OF CANADA MUSÉES NATIONAUX DU CANADA

Canadian Museum of Civilization Musée canadien des civilisations

Priced publications are available from: Mail Order Services, Publishing Division, Canadian Museum of Civilization, Box 3100, Station B, Hull, Quebec J8X 4H2.

Les publications tarifées sont disponibles au Service des commandes postales, Division de l'édition, Musée canadien des civilisations, C.P. 3100, succursale B, Hull (Québec) J8X 4H2.

Mercury series. Canadian Ethnology Service. Issued by the Canadian Museum of Civilization. Ottawa. 24cm. Paper bound. (Résumés en français.) ISSN 0316-1862

115.—**A concise Nuxalk-English dictionary**, by H. F. Nater. 1990. 169p. References.

"This dictionary lists in alphabetical order over 2000 Nuxalk morphemes, as well as sample words and sentences, gathered by the author at Bella Coola, British Columbia, between 1972 and 1983."—Abstract.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

\$17.95 per copy. (Canada)

\$21.55 per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-10798-8

†

Cat. No. NM95-21/1

116.—**A phonology, morphology, and classified word list for the Samish dialect of Straits Salish**, by Brent D. Galloway. 1990. 117p. Fig., references.

"This volume presents a description of the phonology and morphology of the Samish dialect of the Straits Salish language, together with a text and word list, classified by semantic domain, of the same language. The preface discusses the precarious survival of this little-documented dialect through the movement of two families from their homeland in the vicinity of Anacortes, Washington and adjacent islands to Vancouver Island in British Columbia."—Abstract.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

\$14.95 per copy. (Canada)

\$17.95 per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-10799-6

†

Cat. No. NM95-21/116E

National Museum of Science and Technology Musée national des sciences et de la technologie

Blues pour saquebouté: Hugh Le Caine pionnier de la musique électronique, par Gayle Young. Ottawa, 1989. 303p. Bibliographie, figures, ill. 23cm. Relié.

Disponible au Musée national des sciences et de la technologie, C.P. 9724, Terminus d'Ottawa, Ottawa K1G 5A3.

Sommaire: Enfance à Port Arthur.—Etudes de physique à l'Université Queen's: recherche sur les radars au Conseil national de recherches du Canada.—La physique nucléaire et le premier synthétiseur.—L'Université de Birmingham et le synchrotron.—Retour au Conseil national de recherches du Canada.—Le laboratoire de musique du Conseil national de recherches du Canada.—Compositions de musique électronique.—Musique électronique à l'Université de Toronto.—Le mariage et le multipiste.—Des instruments pour les studios.—Le synthétiseur et la retraite.—Epilogue.—Annexe A: Description technique des instruments conçus par Hugh Le Caine.—Annexe B: Brevets. Bibliographie.—Glossaire technique.—Index.

Données de cataloguing avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

29.95 \$ l'exemplaire. (Canada)

35.95 \$ l'exemplaire. (Autres pays)

ISBN 0-660-91655-X

†

N° de cat. NM97-3/3-1990F

The sackbut blues: Hugh Le Caine, pioneer in electronic music, by Gayle Young. Ottawa, 1989. 274p. Bibliography, figs., illus. 23cm. Cloth bound.

Available from: National Museum of Science and Technology, P.O. Box 9724, Ottawa Terminal, Ottawa K1G 5A3.

Contents: Growing up in Port Arthur.—Physics at Queen's University, radar at the National Research Council.—Atomic physics and the first synthesizer.—Birmingham University and the synchrotron.—At the National Research Council again.—The National Research Council Music Laboratory.—Electronic music composition.—Electronic music at the University of Toronto.—Marriage and the multi-track.—Instruments for the studios.—The synthesizer and retirement.—Epilogue.—Appendix A: Technical description of instruments designed by Le Caine.—Appendix B: Patents.—Bibliography.—Technical terms.—Index.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

\$29.95 per copy. (Canada)

\$35.95 per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-91655-X

†

Cat. No. NM97-3/3-1990E

12006-2

PUBLIC SERVICE COMMISSION COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE

Language Training Program Branch
Direction générale du programme de la formation linguistique

Avoiding traps in English, by Stuart Beaty. Ottawa, 1979, reprinted 1990. 31p. Illus. 17×25cm. Paper cover.

"This booklet forms part of a course for teaching English to adult Francophones in the Public Service of Canada. This *Avoiding Traps Series* deals specifically with language interference problems and uses translation as a means of instruction."—Title page.

\$4.95 per copy. (Canada)

\$5.95 U.S. per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-10084-3

*

Cat. No. SC83-1/2-1979E

SECRETARY OF STATE — SECRÉTARIAT D'ÉTAT

C'est votre droit! Guide du professeur destiné aux cours d'éducation de base des adultes, par Jim Bell et Majatta Holt. Ottawa, 1988, réimprimé 1990. 27p. Bibliographie. 28cm. Broché.

Gratuit.

ISBN 0-662-94845-9

†

N° de cat. S2-187/1988F

It's your right! Teachers' guide for adult basic education, by Jim Bell and Majatta Holt. Ottawa, 1989, reprinted 1990. 25p. Bibliography. 28cm. Paper cover.

Free.

ISBN 0-662-17285-X

†

Cat. No. S2-187/1989E

SOLICITOR GENERAL CANADA SOLLICITEUR GÉNÉRAL CANADA

Canadian Police College
Collège canadien de police

Police recruitment of ethnic minorities, by C. H. S. Jayewardene and C. K. Talbot. Ottawa, 1990. 79p. Bibliography. 23cm. Paper cover.

Contents: Employment equity.—The study.—Allegations of police racism.—Ethnic residential communities.—Ethnic crime and criminality.—Countering allegations of police racism.—Conclusions and implications.

Available from: Research and Program Development Branch, Canadian Police College, P.O. Box 8900, Ottawa K1G 3J2.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

Free.

ISBN 0-662-17692-8

†

Cat. No. JS86-13/1990E

TREASURY BOARD — CONSEIL DU TRÉSOR

Code régissant les conflits d'intérêts et l'après-mandat s'appliquant à la fonction publique. Ottawa, 1985, réimprimé 1990. Texte français, 19p. 21×10cm. Broché. Bilingue.

1,25 \$ l'exemplaire. (Canada)

1,50 \$ US l'exemplaire. (Autres pays)

ISBN 0-660-53111-9

N° de cat. BT53-3/1985

Conflict of interest and post-employment code for the Public Service. Ottawa, 1985, reprinted 1990. English text, 18p. 21×10cm. Paper cover. Bilingual.

\$1.25 per copy. (Canada)

\$1.50 U.S. per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-53111-9

Cat. No. BT53-3/1985

VETERANS AFFAIRS AFFAIRES DES ANCIENS COMBATTANTS

Souvenirs de vaillance: les Canadiens en Corée. Ottawa, 1982, réimprimé 1990. Texte français, 29p. Carte, figures, ill. 21×23cm. Broché. Bilingue.

Disponible à la Direction des Affaires publiques, Affaires des anciens combattants Canada, Ottawa K1A 0P4.

Gratuit.

ISBN 0-662-52115-3

†

N° de cat. V32-30/1982

Valour remembered: Canadians in Korea. Ottawa, 1982, reprinted 1990. English text, 27p. Figs., illus., map. 21×23cm. Paper cover. Bilingual.

Available from: Directorate of Public Affairs, Veterans Affairs Canada, Ottawa K1A 0P4.

Free.

ISBN 0-662-52115-3

†

Cat. No. V32-30/1982